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 Protokół nr 95/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 17 stycznia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie dofinansowania zadania 
związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego w Brukseli w 2013 r. 

 
2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Biskupiec 

zadania z zakresu właściwości powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu 
szkoły ponadgimnazjalnej dla młodzieży: ………………. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 86/2012, 
87/2012, 88/2012, 89/2012, 90/2012, 91/2012, 92/2013, 93/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K.Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji programu z zakresu rozwoju pieczy 
zastępczej projekt pn. „Koordynator rodzinnej pieczy zastępczej – druga edycja”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji programu z zakresu rozwoju pieczy 
zastępczej projekt pn. „Szkolenia rodzin zastępczych, osób prowadzących rodzinne 
domy dziecka oraz dyrektorów placówek opiekuńczo – wychowawczych typu 
rodzinnego”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 
wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 
Lubawskim za IV kwartał 2012 wraz z opisem wydatków. 
 
Informacja o wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi 
załącznik nr 3.  
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że zmiana w regulaminie spowodowana jest zwolnieniem z 
jednostki z dniem 31.12.2012r. czterech pracowników (tj. dwóch pracowników umysłowych i 
dwóch fizycznych).  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2013. 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił plan rzeczowy robót ZDP na rok 2013. 
Ponadto pan Kłosowski poinformował, że do końca marca muszą być ogłoszone przetargi na 
wykonanie dróg w ramach tzw. „schetynówek”.  
Pani Skarbnik poinformowała, że są problemy ze sprzedażą mienia powiatu. Dodała, że  
podpisano wstępne porozumienia z gminami dotyczące wykonania remontów dróg. 
Przedstawiła szczegółowy plan dochodów i wydatków dotyczący porozumień z gminami. 
Wyjaśniła, że jeżeli w marcu rozpoczną się procedury przetargowe to powiat nie ma środków 
finansowych, żeby wykonać planowane remonty dróg. Pani Skarbnik poinformowała, że 
jeżeli sytuacja finansowa powiatu się nie poprawi, tzn. jeżeli nie osiągniemy dochodu ze 
sprzedaży majątku powiatu, to nie osiągniemy wskaźników. Stwierdziła, że należy jak 
najszybciej podjąć działania dotyczące powyższej kwestii.  
Pani Skarbnik podkreśliła, że jest to plan rzeczowy robót ZDP na rok 2013, który może ulec 
zmianie. 
Pan Kłosowski zapytał, czy przygotowywać procedury przetargowe na „schetynówki”. 
Pani Starosta oraz pan Wicestarosta stwierdzili, że należy przygotować procedury 
przetargowe. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia ceny sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew w pasie drogowym 
dróg powiatowych. 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił projekt uchwały. Ustalono następujące ceny minimalne: 
za każdy m3 pozyskanego drewna użytkowego twardego – 98,40 zł, za każdy m3 pozyskanego 
drewna użytkowego miękkiego – 67,65 zł, za każdy m3 pozyskanego drewna opałowego – 
37,80 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
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Ponadto pan Kłosowski szczegółowo przedstawił zestawienie sprzedaży drewna w latach 
2010 – 2012, które stanowi załącznik nr 4. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia ceny sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew w pasie drogowym  
odcinka drogi powiatowej Nr 1248N od Bratuszewa do granicy województwa (Brzozie). 
 
Pan Kłosowski poinformował, że ustala się indywidualną cenę sprzedaży usługi związanej z 
wycinką drzew w pasie drogowym odcinka drogi powiatowej Nr 1248N od Bratuszewa do 
granicy województwa (Brzozie), dla właścicieli gruntów przyległych do pasa drogowego w 
wysokości 40,00 zł netto za każdą wyciętą sztukę drzewa (topola). Dodał, że w przypadku 
sprzedaży usługi, o której mowa powyżej dla osób innych niż właściciele przyległych 
gruntów zastosowanie będzie miała  uchwała Zarządu  Powiatu  w sprawie ustalenia ceny 
sprzedaży usługi związanej z  wycinką drzew w pasie drogowym dróg powiatowych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1254N Tuszewo (dr. woj. Nr 541) – Truszczyny – Dębień na odcinku od granicy powiatu 
iławskiego do miejscowości Świniarc”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą przejęcia w trwały zarząd przystanków 
autobusowych przez gminy. Poinformował, że gminy nie są zainteresowane przejęciem 
przystanków, z wyjątkiem gminy Nowe Miasto Lubawskie. Stwierdził, że w najbliższym 
czasie należy w tej sprawie podjąć stosowną uchwałę. 
 
Ponadto pan Kłosowski odczytał wniosek pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz pani /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ (stanowiący załącznik nr 5). Wyjaśnił, że  przy drodze powiatowej przy               
ul. Mszanowskiej jest wytyczona droga dojazdowa do działek budowlanych należących do 
wnioskujących. Dodał, że w/w osoby zwracają się do ZDP o przejęcie i wypłatę 
odszkodowania za działkę usytuowaną w wyniku podziału nieruchomości dokonanej na 
wniosek właścicieli. Pan Kłosowski szczegółowo omówił mapkę dołączoną do wniosku. 
Stwierdził, że ZDP nie jest zainteresowany wykupem powyższego gruntu.  
 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kłosowskiego i rozpatrzyli wniosek 
negatywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani Barbary 
Przeradzkiej – Martko – Dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w sprawie użyczenia 
lokalu. 
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/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że powyższy lokal użycza się Powiatowej Bibliotece 
Pedagogicznej. 
 
Pismo pani Barbary Przeradzkiej – Martko stanowi załącznik nr 6. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  w sprawie wynajmu lokalu w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 07.01.2013r. wpłynął wniosek pana /wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ (stanowiący załącznik nr 7) dotyczący wynajmu lokalu o pow. 10,3 m² 
mieszczącym się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Pani Haska wyjaśniła, że powyższy 
lokal jest już wynajęty. 
W związku z powyższym Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek negatywnie. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół wchodzących 
w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji oraz pani Barbara Orłowska – specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji / 
 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że pan Wodara - dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych oraz pani 
Przeradzka – Martko - dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida mogą planować arkusz 
organizacyjny tylko i wyłącznie dla nauczycieli zatrudnionych obecnie w ich  szkołach. 
Dodała, że po przygotowaniu powyższego arkusza organizacyjnego w/w dyrektorzy mogą 
poinformować o wolnych godzinach, które mogą być przydzielone nauczycielom z Zespołu 
Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą wyrażenia zgody na planowane kierunki 
kształcenia na rok szkolny 2013/2014 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Pani 
Trzaskalska stwierdziła, że planowane kierunki kształcenia mogą spotkać się z problemem 
dotyczącym zapewnienia możliwości realizacji podstawy programowej. 
Pan Wicestarosta przychylił się do stwierdzenia pani Trzaskalskiej i poinformował, że na 
najbliższym posiedzeniu Zarządu należy szczegółowo przeanalizować zaproponowane przez 
dyrektora Wodarę kierunki kształcenia. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 
2012r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 
 



 
 

5

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu Nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 w 
Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem 
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks do arkusza organizacji roku szkolnego 
2012/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia do realizacji w 2013r. kalendarza powiatowych uroczystości i 
konkursów o charakterze edukacyjnym oraz kulturalnym. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia do realizacji w 2013r. celów operacyjnych wynikających z 
„Powiatowego programu promocji zdrowia i profilakty ki na lata 2007-2015”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 
realizacji zadań z zakresu promocji zdrowia w roku 2012. 
 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu promocji zdrowia w roku 2012 stanowi załącznik 
nr 8.  
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo-wychowawczych 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli szkół 
zaocznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu 
zaocznym. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
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Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i placówkach oraz zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że dokonano poprawek w załączniku do uchwały, które 
szczegółowo omówiła. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2013 r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Biskupiec zadania z zakresu właściwości 
powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu szkoły ponadgimnazjalnej dla 
młodzieży: …………… 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że należy wskazać konkretne typy szkół, na które powiat wyrazi 
zgodę gminie Biskupiec. Dodał, że ma wątpliwości jeżeli chodzi o zezwolenie na 
prowadzenie przez powyższą gminę technikum dla młodzieży. Stwierdził, że mogło to by być 
konkurencyjne dla Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
Pani Starosta stwierdziła, że na sesji Rady Powiatu radni podejmą decyzję na jakie typy szkół 
powiat zezwoli gminie Biskupiec. 
Pani Skarbnik poinformowała, że gmina Biskupiec subwencje oświatową otrzyma dopiero od 
stycznia 2014r. Dodała, że może zaistnieć taka sytuacja iż w miesiącu wrześniu 2013r. gmina 
zwróci się do powiatu o dofinansowanie nowo utworzonej szkoły. Stwierdziła, że w 
porozumieniu musi być uwzględniona kwestia dotycząca finansowania szkoły tzn. że 
finansowanie szkoły rozpocznie się zgodnie z subwencją oświatową od 01.01.2014r.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pan A. Korecki oraz B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 
Pani Andrzejczak szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 
OVERNIGHT. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego w wysokości 1.000.000 zł w 
rachunku bieżącym na pokrycie przejściowego deficytu budżetu w 2013r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,   K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2013 rok. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło rozliczenie dotacji celowej na realizację zadania 
„Przebudowa drogi gminnej Jamielnik – Gryźliny”  stanowiące załącznik nr 9. 
Pan Wicestarosta poinformował, że rozmawiał z panem /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  w 
sprawie podłączenia budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 do kotłowni miejskiej. Dodał, że 
właściciel kotłowni w najbliższym czasie przedstawi szczegółowy kosztorys dotyczący 
podłączenia, zmiany urządzeń w kotłowni oraz dostarczenia ciepłej wody w okresie letnim do 
w/w budynku. 
 
 
                                                                                       Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       
 


